
PROTOKÓŁ NR XXXV/13  

Sesji Rady Gminy Gródek 

z dnia 30 października 2013 r. 

 
Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 800 w sali Gminnego Centrum Kultury w Gródku, 

przewodniczył Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady Gminy Gródek. Protokołowała Monika Gościk 

- podinspektor Urzędu Gminy Gródek.  

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady otwierając obrady XXXV Sesji Rady Gminy, 

przywitał Wójta Gminy, Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy, Radnych Rady Gminy, sołtysów, kierowników 

i dyrektorów jednostek podległych oraz pozostałych zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe na stan 15 radnych, w obradach uczestnicz13 radnych, 

co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Radni obecni na obradach 

XXXV Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Grzegorz Borkowski, 

2. Radna Ewa Stefania Bozik, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Włodzimierz Grycuk, 

7. Radny Jerzy Karpiuk, 

8. Radny Bronisław Kazberuk, 

9. Radny Andrzej Konończuk, 

10. Radna Nina Markiewicz, 

11. Radna Anna Petelska, 

12. Radna Joanna Sołowiej, 

13. Radna Maria Wróblewska. 

 

(Listy obecności radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych stanowią kolejno załączniki  Nr 2,  Nr 3  i Nr 4 do 

niniejszego protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, iŜ na stole protokolanta - Moniki Gościk 

wyłoŜony jest protokół obrad XXXIV Sesji Rady Gminy. Przypomniał, Ŝe w trakcie dzisiejszej Sesji Radni 

mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia do protokołu, po czym zostanie przyjęty i podpisany.  

Pan Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ porządek obrad został 

przesłany Radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. Zapytał czy są jakieś wnioski bądź uwagi do 

przedstawionego porządku obrad. 

śadnych uwag i wniosków nie zgłoszono. 

 Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, a następnie poddał go pod głosowanie jawne. 

Głosowało 13 radnych. 
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Za – 13,  przeciw - 0,  wstrzymujących się - 0. 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe porządek 

obrad XXXV Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Podsumowanie Gminnych Konkursów: „Estetyczna wieś Gminy Gródek 2013” i „Estetyczna posesja – 

Ogródki 2013”.  

4. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2012/2013.  

6. Raport o stanie środowiska województwa podlaskiego w latach 2011-2012.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budŜecie Gminy Gródek na 2013 r.;  

b) współdziałania przy realizacji zadania pn. „WdraŜanie elektronicznych usług dla ludności 

województwa podlaskiego – część II, administracja samorządowa”;  

c) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Białostockiemu;  

d) przystąpienia do realizacji inwestycji współfinansowanej ze środków pochodzących z budŜetu Unii 

Europejskiej z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich;  

e) ustalenia regulaminu Targowiska Gminnego „Mój Rynek” w Gródku;  

f) wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych w ciągu drogi powiatowej 

na terenie Gminy Gródek;  

g) włączenia miejscowości Waliły-Osada do Sołectwa Waliły-Dwór;  

h) statutu Sołectwa Waliły-Dwór;  

i) zmian w składzie osobowym Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek.  

8. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych składanych, stosownie do art. 24h ustawy                            

o samorządzie gminnym, Przewodniczącemu Rady Gminy i Wójtowi Gminy.  

9. Informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Gródek podjętych w II półroczu 2012 r.  

10. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  

11. Sprawy róŜne.  

12. Przyjęcie protokołu obrad XXXIV Sesji Rady Gminy.  

13. Zamknięcie obrad. 

 

 (Projekt porządku obrad stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

 

Ad.3. 
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 Wiesław Kulesza – Wójt Gminy pogratulował uczestnikom i zachęcał do udziału w kolejnych 

edycjach konkursów. Podziękował sołtysom i członkom komisji konkursowej za zaangaŜowanie. 

 Janusz Michał Cimochowicz – Przewodniczący Komisji Konkursowej  odczytał protokół dot. 

Gminnych Konkursów „Estetyczna Wieś Gminy Gródek 2013” oraz Estetyczna posesja – Ogródki 2013”, 

po czym wręczono nagrody i podziękowania. 

 

(Protokół dot. Gminnych Konkursów „estetyczna Wieś Gminy Gródek 2013” oraz Estetyczna posesja – 

Ogródki 2013” stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.4. 

 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym.  

śadnych uwag i wniosków do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady poinformował, iŜ informacja z pracy Wójta Gminy 

w okresie międzysesyjnym została przyjęta. 

 

(Informacja o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu) 

 

Ad.5. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ informacja o stanie realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2012/2013 została dostarczona radnym wraz z materiałami na dzisiejsze 

obrady oraz była tematem obrad posiedzenia Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa w dniu  

28.10.2013 r., gdzie została omówiona. 

śadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady poinformował, iŜ informacja o stanie realizacji 

zadań oświatowych w roku szkolnym 2012/2013 została przyjęta. 

 

(Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2012/2013 stanowi załącznik nr 7 do protokołu)

  

 

Ad.6. 

 

Agnieszka Klebus – Inspektor Urzędu Gminy przedstawiła raport o stanie środowiska 

województwa podlaskiego latach 2011-2012. 

„Zgodnie z ustawą o Inspekcji Ochrony Środowiska, Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska 

przedkłada do zapoznania się przez rady gmin raport o stanie środowiska. Województwo Podlaskie posiada 

głownie charakter rolniczy i zgodnie z informacjami przedstawionymi przez WIOŚ na jego terenie nie ma 
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zagroŜeń, które mogłyby oddziaływać negatywnie na środowisko, tak jak w pozostałych województwach 

bardziej rozwiniętych. Nie mniej jednak naleŜy zwrócić uwagę na zagroŜenia poszczególnych 

komponentów środowiska.” – wyjaśniła i omówiła poszczególne komponenty. 

„Pierwszym komponentem jest powietrze i w przypadku zanieczyszczeń powietrza rozróŜniamy 

źródła punktowe, czyli elektrociepłownie i większe zakłady przemysłowe, źródła powierzchniowe, czyli 

tzw. emisja niska przede wszystkim z gospodarstw domowych oraz źródła liniowe, czyli szlaki 

transportowe. W ostatnich latach obserwujemy pozytywne trendy w Województwie. Na takim samym 

poziomie jak w latach poprzednich utrzymują się związki azotu i węgla oraz zmniejszyła się emisja takich 

zanieczyszczeń jak tlenki siarki i pył. Zmniejszyły się równieŜ udziały punktowych emisji, natomiast 

wzrosła emisja powierzchniowa z gospodarstw domowych. Właściwie nie ma większych problemów                  

z utrzymaniem norm dla zanieczyszczeń gazowych ale występuje problem z pyłem zawieszonym na 

terenach zurbanizowanych, który wynika z niepełnego spalania paliw, który jest szczególnie niebezpieczny 

ze względu na wnikanie jego cząsteczek przez układ oddechowy do krwioobiegu. Problemy występują 

równieŜ z utrzymaniem norm dla benzopirenu, który powstaje w wyniku spalania drewna i odpadów. 

Wzrost emisji niskiej jest wynikiem niewłaściwej gospodarki odpadów w poprzednich latach, ale mamy 

nadzieje, Ŝe będzie coraz lepiej. W przypadku depozytów kwaśnych deszczy to ich ilość maleje i nie 

stwierdzono depozycji azotu i fosforu do wód. Aby dalej zapobiegać powstawaniu większej ilości 

zanieczyszczeń naleŜy modernizować systemy ciepłownicze i postawić na termomodernizację budynków i 

odnawialne źródła energii. 

Kolejnym komponentem jest woda. W przypadku wód powierzchniowych to w 84 % ich stan jest 

zły. Wynika to głównie z dostawania się do wody oczyszczonych ścieków i spływów z terenów 

wykorzystywanych rolniczo. Rzeka Supraśl naleŜy do cieków zeutrofizowanych co oznacza, Ŝe woda 

wraŜliwa jest na związki biogenne – azot i fosfor. Charakteryzuje się umiarkowanym potencjałem 

ekologicznym i złym stanem chemicznym. Jej potencjał ekologiczny powoduje, Ŝe ma umiarkowaną 

zdolność samooczyszczania. Supraśl stanowi źródło wody dla Białegostoku i jest poddawana szczególnym 

kontrolom. Badania WIOŚ wykazały, Ŝe woda nie spełnia wymagań jakościowych i wymaga 

wysokosprawnego uzdatniania aby nadawała się do spoŜycia. W dobrym stanie natomiast są wody 

podziemne, aŜ 93 % wszystkich wód w województwie podlaskim. Ujęcie w Gródku charakteryzuje się 

wodą dobrej jakości, natomiast ujęcie w Zubrach jako jedyne w województwie charakteryzuje się wodą 

bardzo dobrej jakości.  

Innym elementem jest gospodarka odpadami. O odpadach mówiliśmy juŜ wiele. Hierarchia 

powinna być taka, Ŝe w pierwszej kolejności staramy się zapobiegać powstawaniu odpadów, później 

nastawiamy się na odzysk i recykling a dopiero na końcu na unieszkodliwianie. Województwo podlaskie 

charakteryzuje się tym, Ŝe wytwarzamy stosunkowo niewielkie ilości odpadów w stosunku do innych 

województw co wynika z rolniczego charakteru. Do nieprawidłowości wskazywanych przez WIOŚ moŜna 

zaliczyć niski poziom wyposaŜenia zamkniętych składowisk odpadów i dzikie wysypiska śmieci. NaleŜy teŜ 

w dalszym ciągu wdraŜać selektywną zbiórkę odpadów. Województwo podlaskie utrzymuje się na poziomie 

68 %, natomiast poziom całego kraju to 79 %. Innym problemem omawianym w Raporcie jest azbest. 
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Województwo zajmuje 4 miejsce w Polsce pod względem ilości azbestu. Dlatego teŜ kaŜdego roku staramy 

się pozyskiwać środki na jego usuwanie i unieszkodliwianie. 

 W przypadku ochrony powierzchni ziemi to do głównych zagroŜeń naleŜy erozja wietrzna i wodna 

czyli wymywanie składników lub ich wypłukiwanie i na naszych terenach równieŜ wypalanie traw i słomy, 

co powoduje degradację wierzchniej części powierzchni ziemi. Istnieją równieŜ pozytywne aspekty. 

Wzrasta ilość gospodarstw ekologicznych, zmniejsza się ilość stosowania nawozów i pestycydów oraz 

maleje ilość obszarów zdegradowanych. 

Kolejnym omawianym komponentem środowiska jest hałas, czyli kaŜdy niepoŜądany dźwięk 

wpływający na tło akustyczne. Badania wykazały, Ŝe aŜ 35 % mieszkańców Polski naraŜonych jest na hałas 

z dróg publicznych. Dlatego waŜna jest modernizacja transportu, ograniczanie ruchu, budowa ekranów 

akustycznych i szpalerów zieleni aby odizolować źródło hałasu od terenów zurbanizowanych. Najbardziej 

szkodliwy na naszym terenie jest hałas związany z transportem drogowym i hałas z zakładów 

przemysłowych. Badania hałasu w województwie podlaskim wykazały przekroczenia o kilka decybeli               

w stosunku do wyznaczonych norm. Przeprowadzane kontrole wskazują jednak na pozytywne trendy               

w zakładach przemysłowych. Wprowadzane są takie zabezpieczenia jak: wyciszenia, wygłuszenia, 

obudowy akustyczne i tłumiki. 

Ostatnim komponentem jest pole elektromagnetyczne, tj. zmiany pola elektrycznego 

magnetycznego, które rozchodzą się w przestrzeni w postaci fal elektromagnetycznych. Do źródeł 

naturalnych naleŜy pole magnetyczne ziemi, pole wytwarzane przez wyładowania atmosferyczne                       

i promieniowanie kosmiczne. Do źródeł sztucznych natomiast naleŜą stacje radiowe i telewizyjne, anteny 

nadawcze, stacje telefonii komórkowych, linie przesyłowe a nawet telewizory i mikrofalówki. Obecny stan 

wiedzy nie pozwala stwierdzić jednoznacznie czy pola elektromagnetyczne są niebezpieczne dla zdrowia 

ludzi. Badania na terenie województwa podlaskiego wykazały, Ŝe w Ŝadnym przypadku nie ma przekroczeń 

dopuszczalnych norm.” 

Dodała równieŜ, Ŝe WIOŚ podsumowując działalność inspekcyjno-kontrolną wskazuje                        

na pozytywne trendy. Niedostosowane składowiska odpadów są zamykane, oczyszczalnie ścieków                   

są modernizowane a gminy realizują przepisy z zakresu gospodarki odpadami.  

śadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

(Raport o stanie środowiska województwa podlaskiego w latach 2011-2012 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad.7a. 

  

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie zmian 

w budŜecie Gminy Gródek na 2013 r. został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały i omówiła zaproponowane 

zmiany do budŜetu, które głównie wynikają z bieŜących potrzeb. Dodała, Ŝe szczegółowo zmiany zostały 

opisane w uzasadnieniu do projektu uchwały. 
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Radny Grzegorz Borkowski zwrócił uwagę, Ŝe po raz kolejny z załącznika inwestycyjnego zdjęto 

remont drogi w Bobrownikach. Zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy czy przedmiotowa droga zostanie 

kiedyś wyremontowana. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe w ubiegłym roku wykonano dokumentację 

techniczną dlatego teŜ prawdopodobnie w kolejnych latach modernizacja drogi zostanie wykonana. Dodał, 

Ŝe na chwilę obecną priorytetem jest remont oczyszczalni ścieków, która jest mocno wyeksploatowana oraz 

remont linii przesyłowych ze względu na ponad 40 % starty ciepła. 

Radny Grzegorz Borkowski dodał równieŜ, Ŝe juŜ od 3 kadencji Wójta Gminy remont tej drogi 

jest obiecywany a potem przekładany na kolejny rok.  

 Więcej Ŝadnych pytań i uwag do sprawozdania nie zgłoszono 

Renata Wysocka – Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 13 radnych.  

Za – 11,         przeciw – 1 (Radna M. Wróblewska),    wstrzymujących się – 1 (Radny G. Borkowski).  

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie zmian w budŜecie Gminy Gródek na 2013 r. została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXV/251/13 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Gródek na 2013 r. stanowi załącznik nr 9 do protokołu) 

 

Ad.7b. 

  

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie 

współdziałania przy realizacji zadania pn. „WdraŜanie elektronicznych usług dla ludności województwa 

podlaskiego – część II, administracja samorządowa” został dostarczony radnym wraz z materiałami na 

dzisiejsze obrady. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe konieczność podjęcia uchwały wynika z przełoŜenia 

realizacji projektu przez Urząd Marszałkowski Województwa Podlaskiego na kolejny rok. Ze względu na 

powyŜsze niezbędna jest aktualizacja harmonogramu, terminów realizacji projektu oraz środków 

finansowych w budŜecie Gminy na 2014 r. 

śadnych pytań i uwag do sprawozdania nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 11 radnych.  

Za – 11,             przeciw – 0,  wstrzymujących się – 0.  

 

(Nieobecni podczas głosowania: Radna A. Petelska, Radny J. M. Cimochowicz) 
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W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie współdziałania przy realizacji zadania pn. „WdraŜanie elektronicznych usług dla ludności 

województwa podlaskiego – część II, administracja samorządowa”  została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXV/252/13 w sprawie współdziałania przy realizacji zadania pn. „WdraŜanie elektronicznych 

usług dla ludności województwa podlaskiego – część II, administracja samorządowa” stanowi załącznik nr 10            

do protokołu) 

 

Ad.7c. 

  

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Białostockiemu został dostarczony radnym wraz z materiałami na 

dzisiejsze obrady. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały, do którego Ŝadnych pytań i uwag nie 

wniesiono. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,             przeciw – 0,  wstrzymujących się – 0.  

 

(Nieobecny podczas głosowania: Radny J. Karpiuk) 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Białostockiemu została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXV/253/13 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Białostockiemu stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu) 

 

Ad.7d. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do realizacji inwestycji współfinansowanej ze środków pochodzących z budŜetu Unii 

Europejskiej z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich został dostarczony 

radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały. Wyjaśnił, Ŝe do 31 października trwa 

nabór wniosków o przyznanie pomocy na zadania dotyczące gospodarki wodno-ściekowej i chcemy złoŜyć 

wniosek na realizację projektu pn. „Rozbudowa oczyszczalni ścieków miejscowości Gródek”. 

Radny Włodzimierz Grycuk zapytał dlaczego kwoty 2 184 507,23 zł i 1 115 449,47 zł 

wymienione w § 2 nie dają łącznej wartości projektu, tj. 3 365 700,20 zł. 
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Renata Wysocka – Skarbnik Gminy odpowiedziała, Ŝe w łącznej wartości projektu ujęte są kwoty 

dotychczas juŜ poniŜone przez Komunalny Zakład BudŜetowy m. in. na wykonanie dokumentacji 

projektowej. 

Radny Andrzej Konończuk ciekawy był na jak długi okres wystarczy remont oczyszczalni. 

Mirosław Gryko – Kierownik Komunalnego Zakładu BudŜetowego w Gródku stwierdził, Ŝe na 

takie pytanie cięŜko jest jednoznacznie odpowiedzieć, ale dodał, Ŝe obecnie oczyszczalnia bez większych 

remontów funkcjonuje juŜ od 15 lat.  

Więcej Ŝadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,             przeciw – 0,  wstrzymujących się – 0.  

 

(Nieobecny podczas głosowania: Radny J. Karpiuk) 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji współfinansowanej ze środków pochodzących z budŜetu 

Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich została 

podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXV/254/13 w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji współfinansowanej ze środków 

pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów 

Wiejskich stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 

 

Ad.7e. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie 

ustalenia regulaminu targowiska gminnego „Mój Rynek” w Gródku został dostarczony radnym wraz                  

z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały. 

Radna Nina Markiewicz zwróciła uwagę, iŜ raz na kwartał na miejscu targowiska moŜna 

zorganizować dla uczniów z Zespołu Szkół tzw. „sprzedaŜ za grosik”, gdzie dzieci mogłyby sprzedać 

własnoręcznie wykonane przedmioty i połączyć to z organizacją róŜnych zabaw, gier i występów zespołów 

z Gminnego Centrum Kultury. Dzieci w ten sposób mogłyby ciekawie spędzić wolny czas na świerzym 

powietrzu – dodała. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz stwierdził, Ŝe targowisko powinno być czynne kaŜdego dnia 

a nie tylko od poniedziałku do piątku. 
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Wiesław Kulesza –Wójt Gminy Gródek odpowiedział, Ŝe wiązałoby się to z dodatkowymi 

kosztami na zatrudnienie pracowników, którzy zajmowaliby się utrzymaniem czystości i porządku na 

targowisku oraz pobieraniem opłaty targowej.  

Więcej Ŝadnych uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 10,             przeciw – 2 (Radna E.S. Bozik, Radny A. Konończuk) wstrzymujących się – 0.  

 

(Nieobecny podczas głosowania: Radny J. Karpiuk) 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie ustalenia regulaminu targowiska gminnego „Mój Rynek” w Gródku została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXV/255/13 w sprawie ustalenia regulaminu targowiska gminnego „Mój Rynek” w Gródku stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu) 

 

Ad.7f. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie 

wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych w ciągu drogi powiatowej na terenie 

Gminy Gródek został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały. Wyjaśnił, iŜ obecnie w miejscowości 

Kołodno nie ma Ŝadnego przystanku a w kolejnych latach równieŜ tę miejscowość naleŜałoby objąć 

dowoŜeniem dzieci w formie zakupionych biletów miesięcznych oraz miejscowości znajdujące się na trasie 

do Gródka, takie jak Królowy Most czy Pieszczaniki. Da to równieŜ dodatkową moŜliwość dojazdu 

mieszkańców tych wsi do Gródka w dniach nauki szkolnej. 

Radna Ewa Stefania Bozik zapytała czy ten autobus będzie równieŜ kursować do Białegostoku? 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe Gmina zobowiązana jest do organizacji 

transportu dzieciom do szkoły, tj. do Gródka ale przewoźnik, który wygra przetarg będzie mógł uruchomić 

kurs równieŜ do Białegostoku. 

Radna Ewa Stefania Bozik dodała, Ŝe połączenie autobusów rejsowych z dowozem dzieci to dobre 

rozwiązanie jednak wiele dzieci kończy lekcje wcześniej niŜ godzina odjazdu autobusu. 

Więcej Ŝadnych uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,             przeciw – 0,  wstrzymujących się – 0.  

 



 10 

(Nieobecny podczas głosowania: Radny J. Karpiuk) 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych w ciągu drogi 

powiatowej na terenie Gminy Gródek została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXV/256/13 w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych                    

w ciągu drogi powiatowej na terenie Gminy Gródek stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

 

Ad.7g. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie 

włączenia miejscowości Waliły-Osada do Sołectwa Waliły-Dwór został dostarczony radnym wraz                    

z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały i przedstawił wyniki konsultacji                    

z mieszkańcami, przeprowadzonych w dniu 25 października 2013 r. „W spotkaniu w Sołectwie Waliły-

Dwór uczestniczyło 10 mieszkańców i wszyscy obecni opowiedzieli się „za” włączeniem obszaru 

administracyjnego miejscowości Waliły-Osada do Sołectwa Waliły-Dwór. Natomiast w spotkaniu                    

w Waliłach-Osadzie uczestniczyło 2 mieszkańców i równieŜ obecni opowiedzieli się „za” włączeniem 

obszaru administracyjnego miejscowości Waliły-Osada do Sołectwa Waliły-Dwór.” 

śadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odczytał projekt uchwały, który następnie Przewodniczący Rady 

poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,             przeciw – 0,  wstrzymujących się – 0.  

 

(Nieobecny podczas głosowania: Radny J. Karpiuk) 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie włączenia miejscowości Waliły-Osada do Sołectwa Waliły-Dwór została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXV/257/13 w sprawie włączenia miejscowości Waliły-Osada do Sołectwa Waliły-Dwór stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu) 

 

Ad.7h. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie statutu 

Sołectwa Waliły-Dwór został dostarczony radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały. 
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śadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Monika Gościk – podinspektor Urzędu Gminy odczytała projekt uchwały, który następnie 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,             przeciw – 0,  wstrzymujących się – 0.  

 

(Nieobecny podczas głosowania: Radny J. Karpiuk) 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie statutu Sołectwa Waliły-Dwór została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXV/258/13 w sprawie statutu Sołectwa Waliły-Dwór stanowi załącznik nr 16 do protokołu) 

 

Ad.7i. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ projekt uchwały w sprawie zmian 

w składzie osobowym Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek został dostarczony 

radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy omówił projekt uchwały. Przypomniał, iŜ na poprzedniej sesji 

Radna Taisa Lisowska zgłosiła chęć bycia członkiem Komisji, natomiast Radny Piotr Szutkiewicz ze 

względu na wybór na członka komisji rewizyjnej złoŜył rezygnację z bycia członkiem komisji Gospodarki, 

Finansów i Rolnictwa. 

śadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który następnie poddał pod głosowanie jawne. 

 

Głosowało 12 radnych.  

Za – 12,             przeciw – 0,  wstrzymujących się – 0.  

 

(Nieobecny podczas głosowania: Radny J. Karpiuk) 

 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iŜ uchwała    

w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek 

została podjęta.  

 

(Uchwała Nr XXXV/259/13 w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady 

Gminy Gródek stanowi załącznik nr 17 do protokołu) 

 

Ad.8. 
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Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ informacja w sprawie oświadczeń 

majątkowych składanych, stosownie do art. 24h ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczącemu Rady 

Gminy i Wójtowi Gminy została dostarczona radnym wraz z materiałami na dzisiejsze obrady. Odczytał 

równieŜ pismo Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku z dnia 30.09.2013 r. w sprawie 

wyników analiz oświadczeń majątkowych złoŜonych Wojewodzie Podlaskiemu. 

śadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady poinformował, iŜ informacja w sprawie 

oświadczeń majątkowych składanych, stosownie do art. 24h ustawy o samorządzie gminnym, 

Przewodniczącemu Rady Gminy i Wójtowi Gminy została przyjęta. 

 

(Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych składanych, stosownie do art. 24h ustawy o samorządzie 

gminnym, Przewodniczącemu Rady Gminy i Wójtowi Gminy oraz Pismo Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego 

stanowią kolejno załączniki nr 18 i 19 do protokołu)  

 

Ad.9. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady poinformował, iŜ informacja w sprawie realizacji 

uchwał Rady Gminy Gródek podjętych w II półroczu 2012 r. został dostarczony radnym wraz z materiałami 

na dzisiejsze obrady. 

śadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady poinformował, iŜ informacja w sprawie realizacji 

uchwał Rady Gminy Gródek podjętych w II półroczu 2012 r. została przyjęta. 

 

(Informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Gródek podjętych w II półroczu 2012 r. stanowi załącznik 

nr 20 do protokołu)  

 

Ad.10. 

 

Radny Grzegorz Borkowski wnioskował o podjęcie działań zmierzających do wznowienia 

kursowania autobusów do miejscowości, w których zostały zawieszone. Poinformował równieŜ, iŜ 

mieszkańcy na zebraniu wiejskim w Bobrownikach zgłosili potrzebę remontu drogi na trasie Bobrowniki-

Chomontowce. Dodał równieŜ, iŜ w ostatnim czasie rodzice zgłaszali sygnały, Ŝe w Przedszkolu w Gródku 

opłaty za obiady naliczane są podwójnie i naleŜy tę sprawę wyjaśnić. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe złoŜono wniosek w Powiatowym Zarządzie 

Dróg w Białymstoku o ujęcie w planie finansowym przedsięwzięcia polegającego na remoncie 

przedmiotowej drogi. 

Radna Nina Markiewicz poinformowała o załoŜeniu stowarzyszenia „ZdąŜyć z pomocą” dla 

rodzin z dziećmi niepełnosprawnymi i obecnie stowarzyszenie liczy 15 członków. 
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Radna Anna Petelska zgłosiła potrzebę wyrównania dróg w miejscowości Waliły-Dwór i przez 

miejscowość Waliły. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz odniósł się do ostatniego artykułu w gazecie lokalnej,                 

w której napisane zostało, Ŝe droga powiatowa prowadząca do Zubrów jest sukcesywnie remontowana. 

Stwierdził, Ŝe jest wprowadzanie czytelników w błąd. Zwrócił równieŜ uwagę, iŜ w Bobrownikach                  

w okolicy przejścia granicznego z Białorusią jest duŜy problem z wyrzucanymi odpadami, głównie przy 

drogach i okolicznych lasach. 

Radny Włodzimierz Grycuk zauwaŜył, iŜ grupy przedszkolne w Przedszkolu Samorządowym            

w Gródku są przepełnione i zwrócił się do Wójta Gminy o przedstawienie planów rozwiązania tego 

problemu i zapytał czy jest moŜliwość przywrócenia przedszkola w budynku wydzierŜawionym na potrzeby 

pralni. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe z końcem 2014 r. mija okres dzierŜawy 

budynku, który został przystosowany do potrzeb pralni i dzierŜawca wystosował wniosek do Urzędu            

o zakup nieruchomości. Dodał, Ŝe wyjściem z sytuacji będzie przeniesienie dzieci sześcioletnich do Szkoły 

Podstawowej albo rozbudowa Urzędu Gminy i przeniesienie Urzędu Stanu Cywilnego                                            

do wyremontowanego budynku a pomieszczenia USC zagospodarować na potrzeby Przedszkola. 

Anna Grycuk – Dyrektor Zespołu Szkół w Gródku dodała, Ŝe przeniesienie sześciolatków                 

do szkoły będzie wiązało się z koniecznością przystosowania pomieszczeń takich jak sale, toalety i szatnie 

do ich potrzeb. 

Radny Andrzej Konończuk zapytał na jakim etapie jest inicjatywa gmin o dodatkowe środki 

finansowe z tytułu połoŜenia na obszarach Natury 2000. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe stosowne pisma zostały złoŜone                        

w Ministerstwie natomiast w dn. 7-8 listopada w odbędzie się forum Związku Gmin Wiejskich 

Województwa Podlaskiego, na którym ta kwestia zostanie poruszona. 

Więcej Ŝadnych spraw w tym punkcie nie poruszono. 

 

Ad.11. 

 

Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady odczytał wniosek mieszkańców Straszewa o zmianę 

organizacji ruchu na drodze powiatowej nr 1452B. 

Wiesław Kulesza – Wójt Gminy dodał, Ŝe nad sprawą czuwa Wojewódzki Inspektorat Ochrony 

Środowiska w Białymstoku. Wystosowaliśmy do nich pismo o przeprowadzenie kontroli. 

Radna Ewa Stefania Bozik zgłosiła, Ŝe parking przy markecie Lewiatan jest w złym stanie                   

i naleŜałoby go podsypać i wyrównać. 

Radna Alina Gościk podziękowała Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za wsparcie finansowe wyjazdu dzieci na turniej Orlika w Warszawie. 

Krystyna Sawicka – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej zwróciła się z prośbą              

o zgłaszanie do Ośrodka przypadków rodzin i osób samotnych potrzebujących pomocy. 
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Lilia Tomaszewska – Sołtys sołectwa Królowe Stojło wnioskowała o podsypanie drogi do wsi 

oraz zgłosiła potrzebę utworzenia przystanku autobusowego na drodze do Królowego Stojła. 

Anna Gogiel – Sołtys sołectwa Zarzeczany zwróciła się z prośbą o złoŜenie wniosku do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o podsypanie poboczy na drodze krajowej do Bobrownik. 

Zwróciła uwagę równieŜ, Ŝe dojazd do łąk w Zarzeczanach jest nieprzejezdny. 

Więcej Ŝadnych wniosków nie zgłoszono. 

 

(Wniosek mieszkańców Straszewa o zmianę organizacji ruchu na drodze powiatowej nr 1452B stanowi załącznik 

nr 21 do protokołu)  

 

Ad.12. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady  poinformował, iŜ Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag 

do udostępnionego na stole protokolanta protokołu XXXIV Sesji Rady Gminy.  

W związku z powyŜszym poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

„Kto jest „za” przyjęciem protokołu Nr XXXIV/13 Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 13 września 

2013 r.” 

 

Głosowało 12 radnych. 

Za – 12,  przeciw – 0 ,  wstrzymujących się – 0. 

 

(Nieobecny podczas głosowania: Radny J. Karpiuk) 

 

 W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, Ŝe protokół 

XXXIV Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad.13. 

 

Wieczysław Gościk - Przewodniczący Rady  stwierdził, Ŝe porządek obrad XXXV Sesji Rady 

Gminy został wyczerpany.  

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym Rady Gminy oraz wszystkim 

uczestnikom dzisiejszej Sesji, a następnie zamknął obrady stwierdzając: „Zamykam obrady XXXV Sesji 

Rady Gminy Gródek.” 

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki (kart - 73), wymienione poniŜej: 

Nr 1 porządek obrad (kart – 2), 

Nr 2 lista obecności radnych (kart - 1), 

Nr 3 lista obecności sołtysów (kart – 2), 

Nr 4 lista obecności zaproszonych gości (kart – 1), 
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Nr 5 protokół dot. Gminnych Konkursów „Estetyczna Wieś Gminy Gródek 2013” oraz „Estetyczna 

posesja – Ogródki 2013” (kart – 3), 

Nr 6 informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym (kart - 8), 

Nr 7 informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2012/2013 (kart – 6), 

Nr 8 raport o stanie środowiska województwa podlaskiego w latach 2011-2012 (kart – 5), 

Nr 9 uchwała nr XXXV/251/13 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Gródek na 2013 r. (kart – 18), 

Nr 10 uchwała nr XXXV/252/13 w sprawie współdziałania przy realizacji zadania pn. „WdraŜanie 

elektronicznych usług dla ludności województwa podlaskiego – część II, administracja 

samorządowa” (kart - 1), 

Nr 11 uchwała nr XXXV/253/13 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Białostockiemu 

(kart – 1), 

Nr 12 uchwała nr XXXV/254/13 w sprawie przystąpienia do realizacji inwestycji współfinansowanej ze 

środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz 

Rozwoju Obszarów Wiejskich (kart – 1), 

Nr 13 uchwała nr XXXV/255/13 w sprawie ustalenia regulaminu targowiska gminnego „Mój Rynek”           

w Gródku (kart – 2), 

Nr 14 uchwała nr XXXV/256/13 w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych w ciągu drogi powiatowej na terenie Gminy Gródek (kart – 1), 

Nr 15 uchwała nr XXXV/257/13 w sprawie włączenia miejscowości Waliły-Osada do Sołectwa Waliły-

Dwór (kart – 1), 

Nr 16 uchwała nr XXXV/258/13 w sprawie nadania statutu Sołectwu Waliły-Dwór (kart -3), 

Nr 17 uchwała nr XXXV/259/13 w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Gospodarki, Finansów i 

Rolnictwa Rady Gminy Gródek (kart – 1), 

Nr 18 informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złoŜonych stosownie do przepisów ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. w samorządzie gminnym (kart – 1), 

Nr 19 pismo Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku z dnia 30.09.2013 r. znak: NK-

III.414.267.2013.DK (kart – 1), 

Nr 20 informacja w sprawie realizacji uchwał Rady Gminy Gródek podjętych w II półroczu 2012 r.  

(kart -8), 

Nr 21 wniosek mieszkańców wsi Straszewo zmianę organizacji ruchu na drodze powiatowej nr 1452B 

(kart – 6). 

 

 

 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

Przewodniczący Rady                   Protokołowała 

 

  Wieczysław Gościk                               Monika Gościk 


